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El subsíndic general, Esteve
López, va manifestar ahir
que lleis com les que han de
regular el nou marc fiscal
andorrà «haurien de ser
aprovades gairebé amb una-
nimitat de totes les forces

parlamentàries». Així ho va
dir en una entrevista al pro-
grama Ara i aquí de RNA, en
què va assenyalar que hi ha
grans temes com aquests o
la llei d’intercanvi d’informa-
ció fiscal, que requereixen
el màxim consens possible.
De tota manera, López va
lamentar el fet que ha estat
difícil arribar a consensos,
sobretot amb Andorra pel

Canvi. En aquest sentit, el
subsíndic va assenyalar que
«el problema és veure com
un grup molt minoritari
numèricament vol fer valdre
el seu pes multiplicat per
deu i això no és coherent».
Esteve López va reconèi-

xer que la no aprovació del
pressupost ha marcat un
abans i un després al Con-
sell General, i va lamentar

que s’hagin de fer tantes
lleis de suplement de crèdit
i crèdits extraordinaris,
mentre es podria dedicar
aquest temps a altres qües-
tions, sobretot en l’àmbit so-
cial. Finalment, López va rei-
terar que si pel proper any
fos impossible aprovar el
pressupost, s’haurien de
convocar eleccions anticipa-
des. 

«El marc fiscal s’hauria d’aprovar per unanimitat»
Esteve López va dir que l’any que ve potser s’haurien de convocar eleccions
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La delegació del Consell Ge-
neral a l’Assemblea Parla-
mentària del Consell d’Europa
participa des d’ahir fins diven-
dres a la segona part de la
sessió ordinària del 2010, a
Estrasburg. La delegació, que
està integrada per M. Pilar Ri-
ba, Amadeu Rossell, Jan Car-
tes i Joan Torres, participarà
en debats sobre temes de l’actualitat política com ara la cri-
si econòmica, el lobbying dins una societat democràtica, la
pirateria i la necessitat de prendre mesures jurídiques inter-
nacionals respecte a això i la posada en marxa del Conveni
europeu dels drets humans: el procés d’Interlaken. L’Assem-
blea, però, va aprovar la celebració també de dos debats ur-
gents, la reforma constitucional de Bòsnia i Hercegovina i la
situació a Bielorússia. 

Una delegació del
Consell a l’Assemblea
Parlamentària del 
Consell d’Europa

El cap de Govern, Jaume Bar-
tumeu, va acusar la Federa-
ció d’Associacions de Comer-
ciants d’Andorra de fer una

«campanya d’extrema dreta i
de desprestigi al Govern», en
«no voler reconèixer que l’Es-
tat pot i ha d’intervenir en la
regulació de l’activitat econò-
mica». Bartumeu va fer
aquestes declaracions al pro-
grama Ara i aquí de RNA, en
una entrevista on va fer ba-

lanç del primer aniversari de
la victòria socialdemòcrata
als comicis generals. 

El cap de Govern va fer
aquestes declaracions en re-
ferència a la polèmica sorgi-
da arran del decret de tanca-
ment de deu diumenges a la
tarda a l’any, un nombre que
probablement es reduirà al
proper Consell de Ministres.
Bartumeu va avançar que

properament es presentaran
les conclusions de la taula de
desenvolupament econòmic i
es crearà una comissió de
diàleg entre sindicats i orga-

nitzacions patronals on s’ana-
litzaran «totes les manifesta-
cions demagògiques que ha
estat fent el que s’ha atorgat
la representativitat del sector
comercial andorrà, però que
és el representant del lobby
dels grans magatzems».
Respecte a la celebració

de l’1 de Maig, Bartumeu va
explicar que excepcional-
ment aquest any es va consi-
derar que en caure en dissab-
te hi pot haver molta
afluència de gent i, per tant,
es deixarà obrir tenint en
compte la situació econòmi-

ca actual. En aquest sentit,
Bartumeu va afegir que «ells
sí que tenen en consideració
la situació econòmica a di-
ferència del lobby que està
tenint unes actituds preocu-
pants de falta de respecte a
les institucions i a les deci-
sions polítiques». 
Pel que fa a la proposta de

la FACA de donar deu diumen-
ges de festa a l’any als treba-
lladors, Bartumeu va dir que
no hi ha una legislació laboral
que empari aquesta proposta
i va afegir que «el que es vol
és enfrontar dues legitimitats,

la dels senyors que fins ara
feien el que volien i volen con-
tinuar fent-ho i la legitimitat
que donen les urnes i el vot
popular». 
D’altra banda, Jaume Bar-

tumeu, en declaracions al
programa Cal Fernández
d’AD Ràdio, va anunciar que
abans de l’estiu es farà una
emissió de deute públic, infe-
rior a 100 milions d’euros, en-
focada a les entitats bancà-
ries del país, tot i que no es
descarta arribar a acords per
col·locar-lo a entitats europe-
es. 

Bartumeu acusa la FACA de 
fer campanya «d’extrema dreta»
El cap de Govern va titllar els membres de la
federació de «’lobby’ dels grans magatzems»
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